
Zápisnica č. 24/2007 

z mimoriadneho rokovania vedenia STU dňa 10. 12. 2007 v Bratislave 
 

Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kaluţný, Robert 

Redhammer, Milan Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár 

 

Neprítomní:  Maroš Finka 

 

 

Program: 

 Kontrola plnenia úloh 

1. Projekt „Multimediálne centrum na STU“ (pror. Janíček) 

2. Zásady pre fungovanie celouniverzitných ústavov a návrh zriadenia UMP na STU (pror. 

Janíček) 

3. Zámer pre organizáciu výberového konania na miesta profesorov a docentov na STU 

(pror. Finka) 

4. Návrh zriadenia miest implementátorov AIS (pror. Finka, prof. Horváth) 

5. Program prefinancovania MVTS a Motivačný program (pror. Redhammer) 

6. Aktualizácia DZR-STU v roku 2008 (pror. Petráš) 

7. Stav v evidencii publikačnej činnosti na STU (pror. Redhammer) 

8. Rozličné 

 

Predložené materiály: 

1) Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2008 (pror. Petráš) 

2) Zásady pre zriadenie a organizáciu univerzitných ústavov STU (pror. Janíček) 

3) Návrh na zriadenie univerzitného Ústavu manaţmentu a plánovania STU (pror. Janíček) 

4) Návrh na zabezpečenie prevádzky Akademického informačného systému na fakultách 

STU (pror. Finka, prof. Horváth) 

5) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv a dodatkov (pror. Janíček, JUDr. Fabianová) 

 

 

Kontrola plnenia úloh 
 

Splnené úlohy:  3/9/2007, 3/11/2007, 8/15/2007, 5/16/2007, 1/22/2007 

 

Nesplnené úlohy:  2/18/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 21.1.2008 

   1/20/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 15.2.2008 

1/21/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 18.12.2007 

 

 

Informácie z rokovaní a porád 

 

Prorektor Janíček: 

Informoval o rokovaniach s firmou ENEL a o problémoch súvisiacich s novým študijným 

programom Multienergetik. 

 

Prorektor Petráš: 

Informoval o úspešnom projekte financovanom Nórskym finančným mechanizmom. 
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Prorektor Redhammer: 

Informoval o rokovaniach s UK Bratislava ohľadom transformácie MLC. 

 

 

K bodu 1 Projekt „Multimediálne centrum na STU“ (pror. Janíček) 
  

Pror. Janíček: Zohľadnil a zapracoval do predloţeného písomného materiálu všetky 

pripomienky k vytvoreniu MMC na STU, ktoré boli doručené. Informoval 

o myšlienke vytvoriť nový študijný program na STU z oblasti multi-

mediálnej komunikácie. MMC STU bude fungovať ako účelové zariadenie 

STU. 

 

Uznesenie V-STU č. 1/24/2007 

Vedenie STU schvaľuje zámer a súhlasí so zriadením Multimediálneho centra na STU ako 

účelového zariadenia STU v Bratislave.  

 

 

K bodu 2 Zásady pre fungovanie celouniverzitných ústavov a návrh 

zriadenia UMP na STU (pror. Janíček) 
  

Pror. Janíček: Predloţil dva písomné materiály k tomuto bodu rokovania a komentoval ich 

obsah. 

Pror. Kalužný: Je potrebné v materiáloch deklarovať, ktorému prorektorovi budú takéto 

celouniverzitné vedecko-pedagogické ústavy patriť do kompetencie. 

Rektor Báleš: Na rektoráte STU bude zriadené jedno pedagogické oddelenie, ktoré bude 

obsluhovať všetky univerzitné ústavy, ktoré vzniknú. Prorektor pre 

vzdelávanie bude mať v kompetencii novovzniknuté ústavy. 

Pror. Petráš: Je potrebné povedať, ako bude začlenený ústav do štruktúry STU, kde bude 

umiestnený a ako budú riešení terajší študenti 4. a 5. ročníka na fakultách, 

ktorých súčasti prejdú do novovytvoreného ústavu. 

 

Uznesenie V-STU č. 2/24/2007 

Vedenie STU schvaľuje zásady pre zriadenie celouniverzitných ústavov na STU a návrh na 

zriadenie Ústavu manaţmentu a plánovania STU. 

 

 

K bodu 3 Zámer pre organizáciu výberového konania na miesta profesorov 

a docentov na STU (pror. Finka) 
  

Rektor Báleš: Pre neprítomnosť pror. Finku predloţil ním pripravený materiál na rokovanie 

vedenia STU. Materiál bol doplnený o pripomienky dekanov fakúlt, 

v zásadných veciach materiál nebol zmenený. Výberové konania na fakultách 

pre prof. a doc. Na existujúce ŠO budú robené vrátane administratívneho 

zabezpečenia. Do komisie bude 1 člen nominovaný z vedenia STU. 

 

Uznesenie V-STU č. 3/24/2007 

Vedenie STU schvaľuje zámer pre organizáciu výberového konania na miesta profesorov 

a docentov na STU s pripomienkami. 
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Bod 4 pre neprítomnosť prorektora Finku bol stiahnutý z rokovania vedenia STU 

 

 

K bodu 5 Program prefinancovania MVTS a Motivačný program (pror. 

Redhammer) 
  

Pror. 

Redhammer: 

Predloţil na rokovanie písomný materiál so štruktúrou smernice na vytvorenie 

a činnosť fondov na STU: pre podporu medzinárodnej vedecko-technickej 

spolupráce a motivačného fondu. 

Pror. Janíček: ESF by nemali byť do tohto zahrnuté a ostatné štrukturálne fondy zváţime 

neskôr. Kto bude správcom fondu a aká bude jeho činnosť. 

Predseda AS 

STU Žalman: 

Jedná sa v podstate o agentúrne činnosti, plánuje sa v budúcnosti zriadiť na 

tento účel aj agentúra ? 

 

Uznesenie V-STU č. 4/24/2007 

Vedenie STU schvaľuje smernice pre Program prefinancovania MVTS a Motivačný program 

s pripomienkami. 

 

 

K bodu 6 Aktualizácia DZR-STU v roku 2008 (pror. Petráš) 
  

Pror. Petráš: Komentoval preloţený písomný materiál k tomuto bodu rokovania. 

Poďakoval všetkým prorektorom za dodané podklady. Odpočet za rok 2007 

bude písomne pripravený a budeme sa ním zaoberať po zapracovaní 

pripomienok na januárovom rokovaní vedenia STU, KR STU aj AS STU. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/24/2007 

Vedenie STU berie na vedomie materiál Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 

2008 s pripomienkami. 

 

 

K bodu 7 Stav v evidencii publikačnej činnosti na STU (pror. Redhammer) 
  

Pror. 

Redhammer: 

Informoval o stave evidencie publikačnej činnosti na STU, zisťuje, či sa 

v rámci kontroly úplnosti dá ešte doplniť do nahláseného stavu publikácie, 

ktoré sa v riadnom termíne do evidencie nedostali. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/24/2007 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave evidencie publikačnej činnosti na STU. 

 

 

K bodu 8 Rozličné 
 

1) Rektor Báleš: 

- Vyvolal diskusiu o tom, ako sa na STU vysporiadame od 1.1.2008 s 58 hodinovým 

pracovným časom/týţdeň. 

- Poţiadal prorektorov STU, aby dodali body rokovania do harmonogramu plánu 

rokovaní orgánov STU na 1. polrok 2008. 

- Zaujímal sa, ako je to s parkoviskom pred budovou STU na Vazovovej ulici. 
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Poţiadal prorektora Janíčka o prípravu informácie na rokovanie vedenia STU 

v januári 2008. 

 

2) Prorektor Janíček: 

Predloţil na rokovanie vedenia STU návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv 

a dodatkov k nájomným zmluvám. 

 

 

Uznesenie V-STU č. 5/24/2007 

Vedenie STU súhlasí s návrhom na nájomné zmluvy tak, ako boli predloţené prorektorom 

Janíčkom. 

1) Dodatok k nájomnej zmluve s nájomcom MURTEL, s.r.o.. Predmetom nájmu sú nebytové 

priestory na Vazovovej ulici, kancelárske a skladové priestory na 1. podlaţí o celkovej 

výmere 45,90 m
2
. Nájom sa predlţuje do 31.12.2009. 

2) Dodatok k nájomnej zmluve s nájomcom MUR TOO, s.r.o.. Predmetom nájmu sú 

nebytové priestory na Vazovovej ulici, kancelárske a skladové priestory na 1. nadzemnom 

podlaţí o celkovej výmere 92,09 m
2
. Nájom sa predlţuje do 31.12.2009. 

3) Nájomná zmluva s nájomcom MIRAKL, a. s. Bratislava. Predmetom nájmu sú priestory 

na FCHPT STU, kancelária miestnosť č. 236 o výmere 50 m
2
. Účel nájmu: prevádzka 

firmy, administratívne účely. Nájom od 1.12.2007 do 30.11.2012. 

 

3) Predseda AS STU Žalman: 

Do konca roku 2007 mal byť riešený problém bazénu na ŠD Jura Hronca. 

Odpovedal pror. Janíček: našiel sa potenciálny investor, ktorý má záujem o prenájom 

a prevádzkovanie plavárne. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 

 

 

 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


